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گزارش از دور و نزدیک

یادداشت خبرنگارکوتاه از شهرستان ها

توپ را به زمین مردم 
نیندازید!

مدیریت بد مدیران در طول چند سال اخیر، موجب احداث سدهای 
فراوان و تقریباً غیر ضروری در آذربایجان شرقی و ترکیدگی های متعدد 
لوله های انتقال آب آشــامیدنی و کمبودهای پیاپی در برق شده که 
همانند اوضاع ناهنجار و بد دریاچه ارومیه، آثار آن را می بینیم. اکنون 
نیز که کمبودهای آب و برق بیشــتر شده و در کنار آن دمای هوای 
منطقه نیز بالا رفته است، مدیران مدام از ضرورت مدیریت به اصطلاح 
مصرف آب و برق توسط مردم سخن می گویند. در حالی که مدیران 
می بایســت با برنامه ریزی های کوتاه مدت، میان مدت و درازمدت به 

رفع مشکلات بپردازند.
اکنــون بیش از 12 روز اســت کــه تبریز درگیر بحــران برق و 
استرس های پیش از قطعی احتمالی آب می باشد و مدیران مربوط از 
ارائه برنامه های خاموشی برای اطلاع مردم برای برنامه ریزی های لازم، 
عاجز هســتند و معلوم نیست این اوضاع را چگونه می خواهند تا آخر 

شهریور ماه، پیش ببرند.
مدیران استان بهتر است به جای حرف زدن به فکر مدیریت درست 
و کارآمد باشند و حداقل ترتیبی بدهند تا ادارات و سازمانهای کم بازده 
در روزهای گرم، از شدت مصرف برق و آب خود بکاهند. در واقع بخش 
عمده ای از مصرف بالای برق و آب در تبریز، مربوط به مصارف بی حدو 
حصر اداراتی است که بازدهی چندان رضایت بخشی ندارند. نمی توان 
هیچ مسئولی را یافت که در شرایط بحرانی کولر اتاقش خاموش باشد 

و یا از گرما و بی آبی بنالد.
هر چه گرما و ناله بوده است از مردم بوده است، در عوض همیشه 
این حضرات مسئولان کمبودها را به طور غیر مستقیم به گردن مردم 

انداخته اند که صرفه جویی کنید.
مدیریت آب و برق، ضمن آن که باید از سوی مردم مورد توجه قرار 
گیرد، می بایست از سوی مدیران نیز به کار بسته شود. ولی انداختن 

توپ به زمین مردم، منصفانه نیست.
تبریز- سعید داور

ساری- خبرنگار کیهان؛
در دو ماهه نخست سال جاری دو هزار و 549 نفر در حوادث 
رانندگی جان خود را از دست دادند که این رقم در مقایسه با 
مدت مشابه سال قبل دو هزار و 446 نفر بود 4/2 درصد افزایش 

داشته است.
به گزارش اداره کل روابط عمومی ســازمان پزشکی قانونی کشور، 
در این مدت از کل تلفات حوادث رانندگی که یکهزار و 935 نفر مرد 
و 614 نفر زن بودند. یکهزار و 724 نفر در مســیرهای برون شهری، 
651 نفر در محورهای درون شهری، 173 نفردر مسیرهای روستایی و 

یک نفر در مسیری نامعلوم جان خود را از دست دادند.
همچنین استان های فارس با 237، کرمان با 213 و تهران با 170 
نفر بیشترین و استان های ایلام با 25، اردبیل با 27 و خراسان جنوبی 
بــا 32 نفر کمترین تلفات حوادث رانندگی را در طول دو ماه ابتدایی 

امسال داشتند.
براساس این گزارش در دو ماهه نخست سال جاری 58 هزار و 752 
مصدوم حوادث رانندگی نیز به مراکز پزشکی قانونی مراجعه کردند که از 
این تعداد 40 هزار و 913 نفر مرد و 17 هزار و 812 نفر زن بودندو این 
آمار در مقایسه با مدت مشابه سال قبل 7/8 درصد افزایش داشته است.

تبریز- خبرنگار کیهان:
چهل و یکمین دوره مسابقات استانی قرآن کریم آذربایجان شرقی با شرکت 494 نفر به مدت 4 روز در آذربایجان 

شرقی، در تبریز برگزار شد.
در این دور از مسابقات که از 14 تا 17 تیر ماه جاری برگزار شده است 494 نفر راه یافته به مسابقات استانی، برای حضور در 
مرحله سراســری مســابقات در اراک، با هم رقابت می کنند. 231 نفر از شرکت کنندگان مرد و 263 نفر زن هستند که در قرائت 
تحقیق حفظ کل، 20 جزء و 10 جزء، قرائت ترتیل، دعا خوانی، حفظ 5 جزء، اذان و معارف رقابت خواهند کرد. نفرات برگزیده 

این مسابقات مهر ماه امسال به مسابقات سراسری قرآن کریم در استان مرکزی اعزام می شوند.

ایــن پروژه مهم، ابراز امیدواری کرد با ورود و حمایت 
استانداری اصفهان از پروژه متروی بهارستان- اصفهان 
در آینده ای نزدیک، شهروندان از قطار شهری پیشرفته 

استفاده کنند.
گفتنی اســت متروی بهارســتان، ادامه خط یک 

متروی اصفهان اســت و به متــروی اصفهان متصل 
خواهد شــد، به نحوی که مردم اصفهان و بهارستان 
می تواننــد در هر یک از ایســتگاه های خط 1 متروی 
اصفهان یا ایستگاه های سیتی سنتر، راه آهن و بهارستان 

پیاده شوند.

فرماندار قصرشیرین گفت: ترانزیت کالاهای غیرنفتی 
از مرز رســمی پرویزخان با پیگیری اداره کل گمرکات 
استان کرمانشــاه و موافقت گمرک جمهوری اسلامی 

ایران، مجاز شد.
مرادعلــی تاتار افــزود: اقلام غیرنفتی کــه هم اکنون 
ترانزیت آن از مرز پرویزخان انجام می شــود، شامل برنج ، 
خودروی سواری ، وســایل نقلیه موتوری ، لاستیک و دانه 

آفتابگردان است.
وی اظهار داشت: تا پیش از این دستورالعمل ، تنها شاهد 

ترانزیت مواد سوختی از مرز پرویزخان بودیم. 
تاتــار گفت: هم اکنون روزانه بیش از یک هزار دســتگاه 
کامیون از مرز بین المللی پرویزخان و 500 دســتگاه کامیون 
نیز از مرز خســروی ، کالاهای صادراتی بــه عراق را حمل و 

جابجا می کنند.
فرماندار قصرشــیرین ادامــه داد: همچنین روزانه به طور 
میانگین 500 دستگاه تانکر سوخت رسان عراقی و ایرانی از مبدا 
اقلیم کردســتان عراق از طریق مرز پرویزخان به مقصد بنادر 
جنوبی کشورمان، وارد خاک جمهوری اسلامی ایران می شوند. 
تاتار اضافه کرد که بیشــترین حجــم مبادلات اقتصادی 
کشــورمان به عراق معادل 51 درصد کالاهای صادراتی )یک 
هــزار و500 کامیون صادراتی و ترانزیتی( از مرز پرویزخان به 
عراق صادر می شــود ضمن اینکه این مرز به عنوان فعالترین 

بازارچه مرزی کشور شناخته شده است.
از 2 معبر رسمی پرویزخان و خسروی مبادلات اقتصادی، 
تجاری و صادرات کالا به اقلیم کردســتان و حکومت مرکزی 

عراق انجام می شود.

کرج- خبرنگار کیهان:
سرپرست سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری کرج گفت: با هدف جلوگیری از مصرف بی رویه 

آب گشت »پلیس آب« در کرج راه اندازی شد.
پیمان بضاعتی افزود: با توجه به محدودیت منابع و کم آبی 
و نظر به اصلاح الگوی مصرف، نیروهای این ســازمان در قالب 
گشت های موتور سوار در تمامی مناطق شهری و فضاهای سبز 

بر نحوه اجرای آبیاری نظارت می کنند.
وی با تأکیــد بر ضرورت مدیریت مصــرف آب و اجرای 
سیاست های تشویقی- تنبیهی، گفت: بی توجهی پیمانکاران به 
اصلاح الگوی مصرف می تواند منجر به کســر هزینه از صورت 

وضعیت قرارداد آن ها شود.
سرپرســت ســازمان ســیما منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری کرج با تأکید بر حفظ منابع آبی به عنوان یک سرمایه 
برای نســل های آتی، یادآور شد: منابع آب به عنوان منابعی با 
ارزش به شــمار می روند لذا باید متناسب با ظرفیت موجود و 

میزان مصرف برنامه ریزی دقیقی برای آن انجام شود.
بضاعتی پور بیان کرد: در زمینه گســترش شبکه آب خام 
و جداسازی ســامانه های آبیاری فضای سبز از آب آشامیدنی 
اقدامات فراوانی از ســوی این سازمان انجام شده و سعی شده 
مصرف آب با بکارگیری سیستم های آبیاری قطره ای و کاشت 
گیاهان مقاوم به کم آبی و احداث تصفیه خانه به حداقل میزان 

ممکن کاهش پیدا کند.

 تفاهم نامه همکاری بین شهرداری قزوین 
و یک شرکت دولتی چینی برای ساخت تراموا 

در این شهر منعقد شد.
مدیر کل راه و شهرســازی استان قزوین در این 
مراســم گفت: قزوین اولین اســتانی است که طرح 
توسعه مبتنی بر حمل و نقل ریلی آن در حال انجام 
است و باید تا آخر سال مطالعات عمومی آن صورت 

گیرد و از سال بعد وارد فاز عملیاتی شود. 

مســعود حق لطفی گفت: مطالعات انجام شده 
در مجموعه شهری، طرح جامع ترافیک، بازآفرینی 
محله راه آهن موجب شده است که قزوین به عنوان 
پایلوت طرح توسعه مبتنی بر حمل و نقل عمومی یا 

همان »تی او دی« انتخاب شود. 
وی افزود: اولین فاز تراموای شهر قزوین در شرق 
و غرب و فاز دوم آن از شمال به جنوب اجرا خواهد 
شــد. رئیس شورای اسلامی شهر قزوین نیز در این 

مراســم گفت: ویژگی خاص این طرح اســتفاده از 
سیستم برقی در سطح زمین است تا منظر شهری 
نیز به هم نخورد و اجرای این طرح در مرکز، قزوین 
را به عنوان یک برند در حمل و نقل و گردشــگری 

کشور مطرح می کند. 
حکمت الله داودی خاطرنشان کرد: وجود تراموا 
موجب می شود که بخش عمده ای از ترافیک قزوین 

از میدان مینودر رفع شود.

بناب- خبرنگار کیهان: 
رئیس انجمن کتابخانه های عمومی شهرستان 
بناب هم خواســتار پرداخت نیم درصد درآمد 
شهرداری به حساب کتابخانه های عمومی بناب 
شد و تاکید کرد: توجه به امور کتابخانه ها باید 

جزو اولویت های اصلی شهرداری قرار گیرد.
رفیعی اذعان کرد: مبلغ اختصاص داده شــده از 
سوی شهرداری بناب به حساب کتابخانه های عمومی 
در مقایسه با سایر شهرستان ها رقم بسیار ناچیزی است 
و شــهرداری بناب باید در پرداخت نیم درصد درآمد 
شهرداری به حساب کتابخانه های عمومی تسریع کند.
وی در ادامه سخنان خود بر تکمیل کتابخانه های 
در حال احداث و خیرســاز شهرستان توسط خیران 

شهرستان تاکید کرد.
معاون پرورشــی اداره آموزش و پرورش بناب نیز 
با اعلام اینکه 90 درصد دانش آموزان بناب کتاب های 
کمک آموزشــی را مطالعه می کنند؛ اذعان کرد: برای 
ترویج کتابخوانی باید احساس نیاز را در بین جوانان 

بوجود آوریم.
علی موازن تصریح کرد: در 5 سال گذشته ریالی 
برای تجهیز کتابخانه های مدارس شهرستان تخصیص 

نیافته است.
موازن در عین حال اظهار کرد: این در حالی است 
که از محل خودیاری مردمی 160 میلیون تومان برای 
تجهیز کتابخانه های 160 مدرسه شهرستان اختصاص 

یافته است.
شــهردار بناب نیز در این جلســه اهدای زمین 
توسط شهرداری برای احداث کتابخانه  را در راستای 
کمک های نیــم درصدی درآمدهای شــهرداری به 
کتابخانه های عمومی برشــمرد و خواســتار تسریع 
در احداث کتابخانه  در زمین اهدایی توســط شورا و 

شهرداری شد.
نــادر داوودی تاکید کرد: اگر خیران آمادگی لازم 
برای احــداث کتابخانه  در محل اهدایــی را ندارند، 
شهرداری آماده است در زمین فوق مجموعه فرهنگی 

احداث و در اختیار شهروندان قرار دهد.
وی اظهار کرد: بــه زودی مبلغ 30 میلیون ریال 
نیز از بابت نیم درصد درآمد شــهرداری به حســاب 

کتابخانه های عمومی شهرستان واریز خواهد شد.

رئیس ســازمان بهزیستی کشور گفت: 
با تلاش های صورت گرفته، احداث 2 هزار 
و 200 واحد مســکونی برای مددجویان و 
معلولان زیرپوشش این نهاد در مناطق زلزله 

زده استان کرمانشاه در دست اقدام است.
 انوشیروان محسنی بندپی روز دوشنبه هفته 
گذشته در حاشــیه افتتاح 200 واحد مسکونی 
مددجویان زلزله  زده در روستای »مشکنار« سرپل 
 ذهــاب، در گفت و گو با خبرنــگاران افزود: 200 
واحد مسکونی به مدجویان و معلولان زیرپوشش 
بهزیستی با سفارش این سازمان و همکاری بسیج 
سازندگی کشور و با محوریت و هدایت استاندار 
کرمانشــاه و نماینده مردم شهرستان در مجلس 

شورای اسلامی اهدا شد.
وی با  اشــاره به قــرار گرفتن این واحدها در 
اختیار مددجویان و معلولان زیرپوشش بهزیستی 
اظهارداشــت: این واحدهای مسکونی با یک کار 

 سیب زمینی کاران خراسان شمالی در حالی 
به زمان برداشت کشت های بهاره رسیده اند که 
قیمت پایین این محصول و بالا بودن هزینه ها 

آنان را در جمع آوری مردد کرده است.
یک کشــاورز در این باره اظهار داشت: اکنون هر 
کیلوگرم سیب زمینی کمتر از 6 هزار ریال خریداری 
می شود و این مبلغ پایین سبب شده که کشاورز هیچ 
رغبتی برای برداشت و فروش محصول نداشته باشد.

علی روحانی گفت: هزینه های زیادی برای کاشت و 
داشت محصول صرف کرده ام اما اکنون قیمت ها آن قدر 

پایین است که جبران هزینه ها را نمی کند.
وی گفت: برای برداشــت هر روز باید دست کم 
15 نفر کارگر مشــغول به کار باشــند و هر نفر بطور 
میانگین 300 هزار ریال دســتمزد دریافت می کنند، 
بر این هزینه ها پول خرید جعبه نیز افزوده می شود و 
در این شرایط چیزی برای تولیدکننده باقی نمی ماند. 
وی گفت: کشــاورزان بخش زیادی از ســرمایه 
خودشــان را صرف هزینه های کاشت و داشت سیب 
زمینی کرده اند، هم اکنون نقدیندگی ندارند تا محصول 

را برداشت کرده و مدتی نگهداری کنند.
روحانی افزود: کشــاورز به امیــد افزایش قیمت 
محصول در آینده بناچار ســیب زمینی را برداشــت 

نمی کند.
این کشاورز گفت: اگر برداشت سیب زمینی مدت 
زمــان زیادی به تاخیر بیفتــد بطور قطع محصول از 
بین خواهد رفت و کشــاورز را بیش از هر زمان دیگر 

متضرر خواهد کرد.
رئیس میــدان تره بار بجنورد نیز گفت: از آنجایی 
که ســیب زمینی گرگان زودتر از خراســان شمالی 
برداشــت و اکنون روزانه 80 تن از این محصول وارد 
بازار بجنورد می شــود به همین علت تاثیر زیادی بر 

کرمانشاه- خبرنگار کیهان:
رئیس انجمن بیماران کلیوی کشــور در 
جمع خبرنگاران با اعــلام این خبر که در 
مناطق زلزله زده استان کرمانشاه کاری صورت 
نگرفته تصریح کرد شرایط زندگی مردم در 

منطقه خیلی سخت است.
داریوش آرمان اظهــار کرد، علی رغم اینکه در 
کشــور 100 هزار بیمار کلیوی وجود دارد، ولی با 
توجه به شرایط حاد در مناطق زلزله زده کرمانشاه، 
کلیه امکانات انجمن بیماران کلیوی کشور در اختیار 

آسیب دیدگان از زلزله کرمانشاه قرار می گیرد.

وی افزود: در بیمارستان سرپل ذهاب امکانات 
اولیه، وســایل سرمایشی و حتی یک آب سردکن 
وجود ندارد. وی خطاب به مســئولین اعلام کرد: 
مســئولین شــفاف اعلام کنند که در هشت ماه 
گذشــته برای زلزله زدگان چکار کردند! چرا یک 
خانواده هشــت و یا ده نفــره باید در یک کانکس 

زندگی کند.
وی افــزود: 150 نفر از بیماران کلیوی مناطق 
زلزله زده در بدترین شــرایط ممکن و بدون یک 
پزشک متخصص و همچنین سوءمدیریت، روزگار 

سختی را سپری می کنند.

رئیس انجمن بیماران کلیوی کشور اظهار کرد:  
امــروز در ســرپل ذهاب از آن آبادانی که صحبت 
شده بود چیزی ندیدیم، لذا انتظار داریم مسئولین 
برای چند ســاعت هم که شده خودشان را جای 

هموطنان مان در سرپل ذهاب قرار دهند.
وی در خاتمه گفت: با بسیج ملی انجمن بیماران 
کلیوی کشور، تا مرتفع کردن مشکلات 150 نفر از 
بیماران کلیوی مناطق زلزله زده، در استان کرمانشاه 
مستقر می شوند و به زودی دو فوق تخصص پیوند 
کلیه کشــور را به منطقه زلزله زده کرمانشاه اعزام 

خواهیم کرد.

سیب زمینی کاران؛ امید به آینده

محصول کشاورزان استان گذاشته است.
اسماعیل وحدانی اظهار داشت: با پایان یافتن فصل 
برداشت سیب زمینی بهاره در گرگان و کاهش میزان 
عرضه، قیمت این محصــول در بازار بجنورد افزایش 
می یابد از این رو به نظر می رســد تــا 10 روز دیگر 
قیمت سیب زمینی در بازار بجنورد اندکی افزایش یابد. 
رئیس  اداره بهبود تولیدات گیاهی جهادکشاورزی 
شــیروان نیز در این باره با اشــاره بــه اینکه قیمت 
خرید ســیب زمینی در بازار پایین است و پاسخگوی 
هزینه های صرف شده برای تولید نیست اظهار داشت: 

متاسفانه قیمتی که برای خرید تضمینی این محصول 
تعیین شده، پایین تر از قیمت بازار است. 

اســماعیل سیاح با  اشــاره به اینکه قیمت خرید 
تضمینی سیب زمینی امسال چهار هزار و 120 ریال 
تعیین شــده است اظهار داشت: اکنون سیب زمینی 
به ازای هر کیلوگرم، کمتر از 6 هزار ریال از کشــاورز 
خریداری می شــود و قیمت خرید تضمینی بســیار 

پایین تر از این است.
وی گفــت: بدین ترتیــب درآمدها بــا هزینه ها 
همخوانی ندارد و ادامه تولید برای کشــاورز به صرفه 

نیست.  و اکنون میزان تقاضای سیب زمینی در بازار 
کم شده است. 

سیاح درباره تاثیر صادرات سیب زمینی در مناسب 
شــدن قیمت این محصول در بازار گفت: کشورهای 
خارجی برای واردات محصولات به کشور خود، شرایطی 
تعیین کرده اند که رعایت آن برای کشــاورزان ما به 

آسانی امکان پذیر نیست. 
وی با بیان اینکه سمومی که در تولید کشاورزی ما 
استفاده می شود ماندگاری بالایی دارد و این امر سبب 
شــده تا بازار محصولات ما را پس بزند تصریح کرد: 
استفاد از سموم با کیفیت بالا که ماندگاری کمی در 
محصول داشته باشد برای کشاورز گران تمام می شود و 
هزینه تولید را افزایش می دهد از این رو کشاورز تمایل 
برای استفاده از این نوع سموم ندارد، البته داستان برای 

مصرف کودهای شیمیایی نیز همین است.
رئیس اداره بهبود تولیدات گیاهی جهادکشاورزی 
شیروان هزینه های بالای کارگری را از دیگر گلایه های 
ســیب زمینی کاران عنوان کرد و گفت: کشاورز در 
مراحل کاشــت تا برداشت هزینه های زیادی متحمل 
شده است و اکنون در برداشت تمایلی برای جمع آوری 
محصول ندارد زیرا قیمت ها آنقدر پایین اســت که به 

سختی هزینه های کارگری را جبران می کند. 
معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهادکشاورزی 
خراسان شمالی نیز درباره گلایه سیب زمینی کاران 
از قیمــت پایین خرید این محصول گفت: رویکرد ما 
افزایش بهره وری و میزان تولید در واحد سطح است. 
محمد جواد تشکری اظهار داشت: اکنون متوسط 
میزان تولید در واحد ســطح 30 تا 35 تن است که 
این میزان تولید برای کشــاورز صرفه اقتصادی ندارد 
اما اگر این میزان به 50 تن برســد، ســود بیشتری 

حاصل می شود.

یک کشاورز: اگر برداشت سیب زمینی مدت زمان زیادی به تاخیر بیفتد 
به طور قطع محصول از بین خواهد رفت و کشاورز را بیش از هر زمان 

دیگر متضرر خواهد کرد.

رئیس انجمن بیماران کلیوی کشور:

کاری در مناطق زلزله زده کرمانشاه صورت نگرفته است

افزایش تلفات حوادث رانندگی 
در استان های کشور

احداث2200واحدمسکونیبرایمعلولانمناطقزلزلهزده

مشترک و با هماهنگی و همکاری درون بخشی 
با رعایت استانداردهای روز دنیا و مقاوم در برابر 

حوادث احتمالی، احداث شده است.
رئیس ســازمان بهزیستی کشــور گفت که 

واحدهای مســکونی احداثی از اســتانداردترین 
بناهای سازه ای روستایی در سرپل  ذهاب هستند.

به گفته محســنی بندپی، ســازمان بسیج 
سازندگی احداث 190 واحد مسکونی برای زلزله 
زدگان غرب استان کرمانشاه را در دست اقدام دارد 
و برای تکمیل بقیه واحدهای مسکونی که بین 20 
تا 80 درصد پیشرفت فیزیکی دارند، پیمانکارانی 

از سوی بنیاد مسکن معرفی شده اند.
وی گفت: احداث 2 مرکز جامع توانبخشی در 
شهرستان های سرپل  ذهاب و ثلاث باباجانی در 
دســت اقدام است که این طرح در سرپل ذهاب 

اکنون 35 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
محسنی بندپی با اشاره به اینکه احداث سه 
مرکز توانبخشی روستایی نیز در مناطق زلزله زده 
غرب کرمانشاه نیز در دست اقدام است، افزود:  در 
هفت شهر زلزله زده، اورژانس اجتماعی مستقر 

شده است.

چینی ها تراموای قزوین را می سازند

ساماندهی گورستان ها
تبریز- خبرنگار کیهان: شهردار تبریز از طرح ساماندهی گورستان های 

تبریز خبر داد.
ایرج شهین باهر گفت: برای این طرح 40 میلیارد ریال در نظر گرفته شده 
اســت. وی افزود: در تبریز 16 گورســتان وجود دارد و ساماندهی مزار شهدای 
»سنگ غازان« با 1 میلیارد و 800 میلیون ریال آغاز می شود که تا 4 ماه آینده 

به پایان می رسد و طرح بزرگ مرحله دوم »وادی رحمت« در اولویت است.
شهردار با اشاره به ساماندهی مزار شهدای شهر، از توافق شهرداری و اوقاف 

برای تبدیل برخی گورستان ها به پارک محله خبر داد.
تدوین لایحه مدیریت جامع آب

* رئیس شورای تبریز خواستار تدوین و ارائه لایحه مدیریت جامع آب این 
شهر، از سوی شهرداری شد.

شکور اکبرنژاد از نابودی برخی آثار تاریخی تبریز به دلیل عدم رسیدگی لازم 
انتقاد کرد و خواستار حفاظت از باقیمانده آثار شد. وی از شهرداری خواست تا در 
مناقصات و مزایده های خود شفاف عمل کند و تذکر داد: باید جزئیات مناقصات 

و مزایده ها در سایت شهرداری، منعکس شود.
راه اندازی کانون بسیج جامعه پزشکی

هندیجان- خبرنگار کیهان:  جانشین سازمان بسیج جامعه پزشکی سپاه 
ولیعصر )عج( خوزســتان با هدف خدمات رسانی مستمر بهداشتی و درمانی به 
مناطق محروم هندیجان کانون بســیج جامعه پزشکی شهرستان همراه با آئین 

معارفه مسئول کانون راه اندازی شد.
سجاد بهمنی اظهار کرد:  طرح شهید رهنمون برای خدمات رسانی شایسته 
درمانی به مناطق کم برخوردار در جهت ارتقای سطح بهتر سلامت در مناطق 

هدف در حال اجراست.
وی افزود:  با تشــکیل تیم های آموزشــی، بهداشتی و درمانی با محوریت 
ماهشهر می توان خدمات بهتری برای بهبود وضعیت درمانی مردم محروم شهری 

و روستایی هندیجان انجام داد.
شهرک نمونه و برتر

قزوین- خبرنگار کیهان: مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی استان 
قزوین گفت: در مراســم گرامیداشت روز ملی صنعت و معدن، شهرک صنعتی 

کاسپین قزوین به عنوان شهرک برتر کشور انتخاب شد.
حمیدرضا خانپور اظهار داشــت: از میان 600 شــهرک و نواحی صنعتی 
سراسر کشور، شهرک صنعتی کاسپین با توجه به موقعیت جغرافیایی و استقرار 
واحدهای تولیدی و صنعتی های تک و استقرار بیشترین سرمایه گذار خارجی از 
اهمیت بالایی برای جذب سرمایه گذاری برخوردار است و به عنوان شهرک برتر 

و نمونه کشوری انتخاب شد.
وی با اشــاره به استقبال بی سابقه ســرمایه گذاران داخلی و خارجی از این 
شــهرک گفت:  در تلاشــیم حدود 300 هکتار در آینده نزدیک به این شهرک 
اضافه کنیم خانپور از انعقاد 316 قرارداد با متقاضیان سرمایه گذاری در شهرک 
صنعتی کاسپین خبر داد و یادآور شد: از این تعداد قرارداد 198 واحد تولیدی 
با سرمایه گذاری 12 هزار میلیارد ریال و اشتغال بیش از هشت هزار و 771 نفر 
پروانه بهره برداری دریافت کرده اند که در حال حاضر 119 طرح صنعتی در مرحله 
تخصیص زمین، دیوارکشی، نصب سوله و ماشین آلات است و با راه اندازی این 

طرح های صنعتی زمینه اشتغال 7 هزار نفر فراهم می شود.
پرداخت مطالبات گندمکاران

ساری- خبرنگار کیهان:290 میلیارد ریال از مطالبات گندمکاران مازندران  
از طریق سامانه جامع خرید تضمینی بانک عامل پرداخت شد.

مدیرعامل شرکت غله و خدمات بازرگانی منطقه 2 کشور گفت: از ابتدای 
فصل خرید تضمینی گندم در ســالجاری، تاکنــون 62 هزار و 779 تن گندم 
بــه ارزش 831 میلیارد و 828 میلیون ریال از کشــاورزان گندمکار مازندران 

خریداری شد.
ســیدمحمد جعفری افزود:  با این میزان پرداختــی تاکنون 34 درصد از 
مطالبات گندمکاران استان پرداخت شد و مابقی آن به مبلغ 541 میلیارد ریال 

در صف انتظار پرداخت قرار گرفته است.
وی گفت: گندمکارانی که در سامانه جامع پهنه  بندی سازمان جهاد کشاورزی 
ثبت نام نکردند هرچه زودتر با مراجعه به جهاد کشــاورزی شهرستان ها نسبت 

به ثبت سطح زیر کشت گندم خود در سامانه نظام نوین ترویج اقدام کنند.
جعفری افزود: در سالجاری خرید تضمینی گندم از کشاورزانی که در سامانه 

مذکور ثبت نام نکرده اند انجام نخواهد شد.
رهاسازی خرس قهوه ای

یک قلاده خرس قهوه ای که در بخش کجور نوشــهر در تله سیمی گرفتار 
شده بود، به سلامت در زیستگاه خود رهاسازی شد.

این خرس قهوه ای که در حاشیه روستای سماء-کجور در تله گرفتار شده بود 
با تماس اهالی محل، اکیپ زنده گیری حیات وحش مازندران به همراه محیط بانان 
نوشهر به محل اعزام و با حضور دامپزشک، از طریق بیهوشی و به صورت ایمن 
زنده گیری و پس از بررسی کامل از سلامت حیوان، در زیستگاه  خود رهاسازی 
شــد.  این توله خرس دوساله به دلیل گرسنگی به مزارع نزدیک زیستگاه خود 

وارد شده و در تله افتاده بود.
توزیع سبدغذایی

هندیجان- خبرنگار کیهان:  مسئول هیئت میثاق با شهدای هندیجان 
از توزیع 50 ســبد غذایی حمایت شــامل برنج، رب گوجه، روغن، قند، چای و 
ماکارونی در میان خانوارهای آسیب پذیر و نیازمند هندیجان با همکاری خیرین 

و همت بسیجیان میثاق با شهدای هندیجان خبر داد.
محمدحســین عنانات اظهار کرد: برنامه های توزیع مواد غذایی به صورت 
خودجوش در میان قشــر آسیب پذیر و خانواده های بی بضاعت و بی سرپرست با 

جمع آوری مبالغ و خرید اجناس مورد نیاز انجام گرفت.
وی افزود: برای کمک رســانی به افراد نیازمند حدود 40 خانوار پوشاک در 

میان آنها توزیع شد.
اشتغال در بخش دام و طیور

همدان- خبرنگار کیهان: مدیر امور سرمایه گذاری سازمان جهاد کشاورزی 
استان همدان: جهاد کشاورزی در بخش دام و طیور طی سه ماهه ابتدایی سال، 
150 نفر اشتغال زایی داشته که حدود یک سوم تعهد سازمان برای کل سال است.

علی اصغر نقی ای با اشــاره به میزان 470 هزار تن تولید سالانه دام و طیور 
اســتان  به ارزش هزار و 400 میلیارد تومان اظهار کرد: این تولیدات از حدود 
1500 واحد صنعتی دام و طیور و بالغ بر 65 هزار تن واحدهای کوچک روستایی 

استحصال می شود.
وی گفت: اولویت این ســازمان در بخش ســرمایه گذاری دام و طیور، 
راه اندازی واحدهای نیمه تعطیل و تعطیل اســت که دولت منابع خوبی در 
این زمینه اختصاص داده است که در مجموع، تا امروز از محل بودجه سال 
96، 70 میلیارد تومان پرداخت تسهیلات به 298 واحد دامداری و مرغداری 

صورت گرفته است.
تامین جهیزیه

* رئیس مجمــع خیرین ازدواج همدان گفت: مجمع خیرین ازدواج بیش 
از یک سال است که تشکیل شده و طی این مدت موفق به تامین جهیزیه 90 
نوعروس و اعطای 110 فقره تســهیلات قرض الحسنه به زوج های جوان استان 

همدان شده است.
اسدالله ربانی مهر با اشاره به برگزاری سومین جشن گلریزان مجمع خیرین 
ازدواج همدان اظهار کرد: در جشــن گلریزان قبل کمک های خوبی در راستای 

حمایت از ازدواج جوانان انجام شد.
واردات شیشه خودرو

تبریز- خبرنگار کیهان: استاندار آذربایجان شرقی گفت: در سال گذشته 
57 میلیون دلار شیشه خودرو وارد کشور شده است. مجید خدابخش، در جریان 
بهره برداری از اولین خط تولید آئینه در تبریز گفت: طبق تصمیم دولت، ورود 

شیشه ممنوع شده است.
وی افزود: یک سوم شیشه کشور در تبریز تولید می شود و  اکنون فرصت 

مناسبی است تا ضمن صادرات شیشه، شیشه مورد نیاز داخل تامین شود.
اختصاص 280 میلیارد ریال اعتبار

ایوان غرب - خبرنگار کیهان: کمیته برنامه ریزی شهرســتان 
ایوان به ریاســت فرماندار ایوان در سالن اجتماعات فرمانداری با حضور 
مسئولین محلی و نماینده سازمان  و سرپرست برنامه ریزی استانی ایلام 

برگزار گردید.
در این جلسه مبلغ 280 میلیارد ریال اعتبار سال 1397 جهت مصرف عمران 
شهری و روستائی- آموزشی و پرورشی- فرهنگ اجتماعی راه و شهرسازی صنعت 

و معدن آب رسانی به روستاها و عشایر  اختصاص یافت. 

عزل فرماندار 2 ماهه قاینات
قاین- خبرنگار کیهان:

پس از حدود دو ماه از انتصاب مشــیرالحق عابدی به 
عنوان فرماندار شهرستان قاینات در یک اتفاق نادر عابدی 
به سمت معاون هماهنگی امور اقتصادی و منابع استانداری 
خراسان جنوبی منصوب شد و کرسی فرمانداری قاینات 

خالی ماند.
فلاحتی نماینده قاینات و زیرکوه در خصوص اقدام مروج الشریعه 
استاندار خراسان جنوبی در جابجایی فرماندار دو ماهه قاینات گفت: 
وی در جریان این موضوع نبوده است و ضمن اظهار گلایه از استاندار 

این اقدام مروج الشریعه را بی تدبیری دانست.
وی افزود: شرایط کشور به گونه ای نیست که این گونه در مسائل 

مدیریتی ورود کرده و اوضاع را نابسامان کنیم.
عضو کمیسیون آموزش مجلس شورای اسلامی در ادامه با انتقاد 
از عملکرد اســتاندار اظهار داشــت: اگر استاندار می خواست پست 
معاونت هماهنگی امور اقتصادی و منابع اســتانداری را به فرماندار 
فعلی قاینات واگذار کند در همان زمان که عابدی سرپرستی دفتر 
هماهنگی امور اقتصادی استانداری خراسان جنوبی را برعهده داشت 
باید ابلاغ دائمی وی را می گرفت تا بعد از 2 ماه مجبور به جابه جایی 

فرماندار شهرستان نباشد.
نماینده مردم قاینات و زیرکوه در خصوص انتصاب گزینه جدید 
فرمانداری قاینات نیز گفت: استاندار حق جابه جایی دارد و این حق 
قانونی استاندار است که فرماندار را معرفی کند اما از این حق قانونی 
باید به نفع مردم استفاده شود اما با بنده به عنوان نماینده مردم هنوز 

در این زمینه هیچ مذاکره ای صورت نگرفته است.
فلاحتی گفت: شاهد اقدام خلق الساعه در استان هستیم که به 
نفع مردم و به نفع امور اقتصادی فعلی جامعه نیســت و ان شاءالله 
که استاندار توجیه و توضیحی در این عملکرد داشته باشد که مردم 
و افکار عمومی را از این بابت قانع کند وگرنه با این شــیوه به نظر 
می رســد که باید مسئولان ارشد وزارت کشور و آقای رئیس جمهور 

پاسخگو باشند.
رئیس مجمع نمایندگان خراســان جنوبی در ادامه با استثنایی 
خواندن شرایط قاینات اظهار داشت: اگر نگرش مسئولان نسبت به 
حوزه مدیریتی استان مقداری وسیع تر بود و از نگرش های مختلف 
سیاســی در این حوزه استفاده می شد خیلی از بن بست های استان 

باز می شد.
فلاحتی همچنین افزود: در استان خیلی به نظر می رسد مدیریت 
عالی دولت در خراسان جنوبی دایره مدیریتی را در استان خیلی تنگ 

گرفته اند که این اتفاقات باعث رنجش مردم می شود.
گفته می شود عابدی فعلاً سرپرستی فرمانداری قاینات را به عهده 
خواهد داشت که البته عکس العمل های تندی را از سوی طیف های 
مخلتف به دنبال داشته و اصلاح طلبان تلاش گسترده ای را برای به 

کرسی نشاندن خواسته های خود آغاز کرده اند.

حمایت استانداری از پروژه مترو اصفهان- بهارستان

راه اندازی گشت پلیس آب 
در کرج

اصفهان- خبرنگار کیهان:
معــاون هماهنگی امور عمرانی اســتاندار 
اصفهان در بازدید از پروژه متروی بهارســتان 
تاکید کرد: اســتانداری اصفهان با تمام توان از 
پروژه متروی اصفهان- بهارستان حمایت می کند.

علی مقدس زاده در حاشــیه بازدید از پروژه مترو  
اصفهان- بهارستان اظهار کرد: استفاده از منابع مختلف 
مالی و پیمانکاران توانمند از جمله مزایای بسیار خوب 

پروژه متروی بهارستان است.
همچنین امیرحسین رئیسی، مدیرکل دفتر فنی 
استانداری اصفهان نیز در این بازدید، بر لزوم هماهنگی 
با شرکت مادر تخصصی شهرهای جدید و سایر نهادهای 

مرتبط با متروی بهارستان تاکید کرد.
مدیرعامل شرکت عمران بهارستان هم در جلسه ای 
که در حاشیه این بازدید برگزار شد، تاکید کرد: متروی 
بهارستان، مهمترین پروژه بزرگ استان است که ظرف 

سه سال آینده قابلیت بهره برداری دارد.
محمدرضا احمدی با ارائه گزارشــی از پیشــرفت 

رئیس انجمن کتابخانه های عمومی بناب:
شهرداری باید سهم خود را 
در ساخت کتابخانه بپردازد

ترانزیت کالاهای غیرنفتی از مرز پرویزخان مجاز شد

برگزاری چهل و یکمین مسابقات استانی قرآن آذربایجان شرقی


